
 
 

 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L’AJUNTAMENT DEL DIA 28 DE 

FEBRER DE 2017. 

 

A la vila de Roses (Girona), 28 de febrer de 2017. 

 

Quan són les 20:00, es reuneix a la sala d'actes de la Casa Mallol, sota la presidència de 

la senyora Montserrat Mindan i Cortada, alcaldessa presidenta de la corporació, el Ple de 

l’Ajuntament a l’objecte de celebrar la sessió ordinària d’acord amb la convocatòria que 

s’ha repartit. 

 

SENYORS QUE HI ASSISTEIXEN: 

 

Sr. Carles Pàramo i Ponsetí    Primer tinent d'alcalde 

Sr. Francesc Giner i Ballesta   Segon tinent d'alcalde 

Sr. Juan Manuel Fernández i Martínez  Tercer tinent d’alcalde 

Sr. Marc Danés i Zurdo    Regidor 

Sra. Anna Jorquera i Navarro   Regidora 

Sr. Fèlix Llorens Palou    Regidor 

Sr. Joan Plana i Sagué    Regidor 

Sr. Èric Ibáñez i Martín    Regidor 

Sra. Verónica Medina i Flores   Regidora 

Sr. Gerard Teixidó i Rivera   Regidor 

Sra. Olga Simarro Rojas    Regidora 

Sr Antonio Rodríguez López    Regidor 

Sr. Manel Escobar Yegua    Regidor 

Sr. Àngel Tarrero González    Regidor 

Sr. José Manuel Àlvarez Cuñat  Regidor 

 

També hi assisteixen: 

 

Sra. Mariel·la Roig Guitart   Interventora accidental de la corporació 

Sra. Maria Teresa Sánchez Luna   Técnica d’Administració General 

 



 
 

 

Actua com a secretari, el secretari general de la corporació, senyor Francisco Luis Muñoz 

Cameo. 

 

El senyor José Antonio Valdera Martín, regidor, s'incorpora a la sessió a les 20.23 h, quan 

es tracta el punt 8.0. 

 

Un cop l'alcaldessa ha obert l'acte, s'entra a l'ordre del dia, es tracten els afers indicats i 

es prenen els acords que es detallen. 

 

 

ORDRE DEL DIA 

 

1.- Proposta aprovació acta 30.01.2017 O 

2.- Informació general de l'Alcaldia 

3.- Resolució del conveni signat amb el Consell Comarcal de l'Alt Empordà el dia 23 

d'octubre del 2006, relatiu al Pla de protecció civil de l'Ajuntament de Roses 

4.- Conveni marc de col·laboració entre el Servei Català de Trànsit i l'Ajuntament de 

Roses en matèria de seguretat viària 

5.- Aprovar l'addenda al conveni de col·laboració entre la Generalitat de Catalunya, 

Departament d'Ensenyament i l'Ajuntament de Roses per al Pla educatiu d'entorn del curs 

2016-2017 

6.- Declaració dels sectors, funcions i categories professionals prioritaris o que afecten el 

funcionament de serveis públics essencials a l'Ajuntament 

7.- Moció presentada pel Grup Municipal d'ERC de Roses per a la creació d'un protocol 

contra les agressions sexistes a les Festes i a grans esdeveniments d’oci o festius a la 

vila. 

8.- Moció presentada pel grup municipal d’ERC-AM i aquells altres grups que ho desitgin 

per a la instal·lació de minideixalleries en el nostre municipi. 

9.- Precs i preguntes 

 

 



 
 

 

1.0.- Proposta aprovació acta 30.01.2017 O 

 

La senyora alcaldessa presidenta de la corporació, llegeix la proposta d'acord que és del 

tenor literal següent: 

 

Identificació de l’expedient  

 

Proposta de l’Alcaldessa d’aprovació de l’acta anterior de Ple  

 

Antecedents  

 

1. Amb data 30 de gener de 2017 va tenir lloc la sessió ordinària del Ple.  

 

2. D’acord amb l’article 18.2 de la Llei 40/2015, de 1 d’octubre, del règim jurídic del 

sector públic l’acta de cada sessió dels òrgans col·legiats podrà aprovar-se en la 

mateixa sessió o en la immediata següent.  

 

3. El dia 20 de febrer de 2017, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable. 

 

Resolució  

 

Aprovar l’acta de la sessió de l`òrgan col·legiat detallat a l’antecedent primer d’aquesta 

proposta. Exp.: 2017/000696 

 

 

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la 

proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

 

 

2.0.- Informació general de l'Alcaldia 

 

La senyora Montse Mindan Cortada, alcaldessa presidenta llegeix la informació següent: 

 

Identificació de l’expedient 



 
 

 

1. Relació de decrets dels quals es dóna compte en el punt número 2 de l'ordre del dia 

d'informació de l'Alcaldia del Ple ordinari del dia 28 de febrer de 2017 

 

2. Proposta de l’alcaldessa presidenta. 

 

Antecedents  

 

1. Que des de la sessió ordinària del Ple de l’Ajuntament de Roses del dia 30 de gener 

de 2017, on es va donar comptes fins el decret 2017LLDE000164 de data 23 de 

gener de 2017, s’ha elaborat la relació de decrets i resolucions dictades per l’Alcaldia 

i els regidors o regidores delegats. 

 

Fonaments de dret 

 

Primer. Art.9 del Reglament Orgànic Municipal (BOP de Girona número 242, de 20 de 

desembre de 2004)  

 

La regidora de l’Àrea d’Alcaldia i Serveis Generals , Montse Mindan i Cortada, proposa al 

Ple l’adopció del següent 

 

ACORD: 

 

1. Informació general de l’Alcaldia. 

 

2. Donar comptes dels decrets i resolucions dictades per l’Alcaldia i els regidors  o 

regidores delegats, que es relacionen a l’expedient número 2017/001620, des del 

2017LLDE 000165 de data 24 de gener de 2017 fins el 2017LLDE000438 de data 12 

de febrer de 2017. Exp.: 2017/001620 

 

Habitants, a 28 de febrer de 2017 

Total població: 19.400 habitants 

 

Homes: 9.748 que representen el 50,25 % de la població 

Dones: 9.652 que representen el 49,75 % de la població 



 
 

 

3.419 < 16 anys, que representen el 17,62 % de la població 

 

ATUR 

A gener de 2017: 1.418 

A gener de 2016: 1.551 

 

TOTAL DECRETS= 327 

 

Contingut ECONÒMIC 102 

Contingut URBANÍSTIC 34 

Contingut GENERAL 191 

 

 

REUNIONS DE TREBALLS A ROSES 

 

- 22 reunions de treball 

- 4 meses de Contractació  

- 2 gerències d’Urbanisme  

- 4 juntes de Govern Local  

- 1 Junta de Govern Local extraordinària 

- 1 Consell Administració ROSESNET  

- 2 Comissió Informativa 

- 1 Ple 

- 2 reunions dels pressupostos participatius 

- Reunió amb caps de colles de Carnaval 2017 

 

 

REUNIONS DE TREBALLS FORA DE ROSES 

 

- BCN, Constitució de la Comissió d'Urbanisme, Habitatge i Infraestructures de 

l'Associació Catalana de Municipis (ACM) amb assistència del conseller de Territori i 

Sostenibilitat, l'Hble Sr. Josep Rull i Andreu. 

- Girona (Fòrum), Jornada de recollida de residus 



 
 

 

- BCN, Jornada sobre la videovigilància policial de l'espai públic 

VISITES REBUDES A ROSES 

 

- 15 visites 

 

 

ACTES A ROSES 

 

- Lliurament de premis campionat de natació ACELL (persones amb discapacitat 

psíquica). 

- Activitats sobre la figura de l'historiador Jaume Vicens Vives (alumnes i professors de 

l’escola Jaume Vicens Vives). 

- Inauguració "Expo-Kids "Roses i la petita història de “Jaume Vicens Vives" 

- Desfilada de moda benèfica del Centre Escolar Empordà 

- "Oh! Happy Day"- Dia Mundial Contra el Càncer 

- Sorteig ordre de sortida Colles de Carnaval 

- Obra de teatre “El Bon Pare” 

- Presentació novel·la de Xevi Sala "I ens vam menjar el món" 

- Presentació Carnaval 2017 (colles) 

- Tarda de clàssics: Obres de Josep Cervera Bret i altres 

- Casal d'avis "Casal del Pescador"-Dinar de Carnaval 2017 

- Associació d'Avis de Roses- Dinar de Carnaval 2017 

- Presentació de la Cooperativa Consum de la plataforma Som-hi Roses. 

 

 

ACTES FORA DE ROSES 

 

- BCN, espectacle “Canta Gran” (director Ignasi Tomàs) 

- BCN, acte de suport als imputats pels 9-N (Hble. Sr. Artur Mas, Hble. Sra. Irene Rigau 

i Hble. Sra. Joana Ortega). 

- Figueres, lliurament premi AEMCAT d'Educació Musical 2017 - "Cantarella" 

- Dinar amb el conseller d’Interior, Hble. Sr. Jordi Jané. (alcaldes de l’Empordà). 



 
 

 

- VI edició del Festival Internacional del Circ Ciutat de Figueres - Espectacle d'or i gal·la 

final. 

- Actes de Carnaval 2017: arribada rei Carnestoltes, passades, discomòbil, ball a 

l’envelat, lliurament premis concurs de colles, proclamació dels reis del Carnaval 

2018, arrossada popular, enterrament de la sardina i lectura del testament. 

 

 

ASSISTÈNCIA MITJANS DE COMUNICACIÓ 

 

- Empordà TV (notícies, entrevistes, etc.) 

- Roda de premsa presentació Carnaval 2017 

- L’Hora de l’alcaldessa 

- Diari de Girona 

- Ràdio Vilafant 

- Xat Empordà 

 

 

FELICITACIONS A EXPRESSAR 

 

- A en Mohamed El Amrani pel guardó Actuació Cívica que atorga la Fundació Carulla, 

com a emprenedor i innovador social a l’Empordà. 

- A l’Àlvar Ayuso, xef del restaurant Alvart, reconegut amb el Premi Revelació 2016 dins 

els Premis Nacionals de Gastronomia. 

 

 

3.0.- Resolució del conveni signat amb el Consell Comarcal de l'Alt Empordà el dia 

23 d'octubre del 2006, relatiu al Pla de protecció civil de l'Ajuntament de Roses 

 

La senyora alcaldessa presidenta de la corporació, llegeix la proposta d'acord que és del 

tenor literal següent:  

 

Identificació de l’expedient 

 



 
 

 

Resolució del conveni signat amb el Consell Comarcal de l’Alt Empordà el dia 23 

d’octubre del 2006 relatiu al Pla protecció civil de l’Ajuntament de Roses. 

 

Antecedents  

 

1. En data 23 d’octubre del 2006 es va signar el Conveni amb el Consell Comarcal de 

l’Alt Empordà per a l’elaboració, la implantació i actualització del Pla de protecció civil 

de l’Ajuntament de Roses i fruit d’aquest conveni, el Consell Comarcal de l’Alt 

Empordà ha redactat els plans de protecció civil de Roses. 

 

2. En data 25 de novembre del 2014, la Generalitat de Catalunya va aprovar el Decret 

155/2014, que regula el contingut mínim per a l’elaboració i homologació dels plans 

de protecció civil municipals, estableix el procediment per a la seva tramitació 

conjunta en un nou document únic de protecció civil (DUPROCIM) i es dona el termini 

de quatre anys des de l’entrada en vigor d’aquest decret, per adaptar els plans 

homologats anteriorment. 

 

3. El Consell Comarcal de l’Alt Empordà ha ofert als ajuntaments de la comarca la 

redacció del Document únic de protecció civil municipal (DUPROCIM) i va fer arribar 

el conveni de col·laboració relacionat, per tal que fos aprovat i poder portar a terme 

aquesta elaboració, indicant també, que procedirien a denunciar el conveni signat 

anteriorment. 

 

4. En la sessió ordinària del Ple del dia 2 de novembre del 2016 es va aprovar el conveni 

amb el Consell Comarcal de l’Alt Empordà per a l’elaboració del Document Únic de 

Protecció Civil (DUPROCIM). 

 

5. En data 10 de novembre s’ha rebut una notificació del Consell Comarcal de l’Alt 

Empordà (E2016018862) en la que ens indica que la Junta de Govern del Consell 

Comarcal de l’Alt Empordà ha acordat resoldre el conveni per a l’elaboració, la 

implantació i actualització del Pla de protecció civil de l’Ajuntament de Roses signat el 

23 d’octubre del 2006, ja que no és possible la seva execució atesos els canvis que 

ha sofert aquesta temàtica i amb l’entrada en vigor del DUPROCIM. 

 



 
 

 

6. El Cap de la Policia Local de Roses ha emès un informe al respecte. 

 

7. El dia 13 de febrer de 2017, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable. 

Fonaments de dret 

 

Primer. Llei 39/2015 d’1 d’octubre, del procediment administratiu comú de les 

administracions públiques 

 

Segon. Llei 40/2015 d’1 d’octubre, de règim jurídic del sector públic. 

 

Tercer. Llei 4/1997, de 20 de maig, de protecció civil de Catalunya. 

 

Quart. Decret 155/2014, de 25 de novembre, pel qual s'aprova el contingut mínim per a 

l'elaboració i l'homologació dels plans de protecció civil municipals i s'estableix el 

procediment per a la seva tramitació conjunta. 

 

A proposta de la regidora de l’Àrea de Seguretat Ciutadana, senyora Montse Mindan, 

s’adopta el següent  

 

ACORD: 

 

1r. Resoldre el conveni amb el Consell Comarcal de l’Alt Empordà per a l’elaboració, la 

implantació i actualització del Pla de protecció civil de l’Ajuntament de Roses signat en 

data 23 d’octubre del 2006 per no ser possible la seva execució en els termes del conveni 

i haver quedat substituït el seu objecte pel nou document únic de protecció civil 

(DUPROCIM). 

 

2n. Trametre còpia de l’acord que s’esdevingui al Consell Comarcal de l’Alt Empordà. 

 

3r. Comunicar l’adopció del present acord al Departament d’Intervenció i al Registre de 

convenis d’aquest ajuntament per al seu coneixement i efectes. 

 



 
 

 

Contra aquesta resolució, que posa fi a la via administrativa, s’haurà d'interposar recurs 

contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Girona, en el termini 

de dos mesos a comptar des del dia hàbil següent al de la seva notificació. 

 

Alternativament i amb caràcter previ, es pot efectuar un requeriment davant l’òrgan que 

l'ha dictada, en el termini de dos mesos a comptar des del dia hàbil següent a la recepció 

d'aquesta notificació, en els termes que s'indiquen a l'article 44 de la Llei 29/1998, de 13 

de juliol, Reguladora de la Jurisdicció Contenciosa Administrativa. 

 Exp.: 2016/001485 

 

 

EXPLICACIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Com vàrem explicar a la Comissió Informativa s’havia fet l’encàrrec 

de diferents plans de protecció. Però, com sabeu, s’havia aprovat, en aques t mateix Ple, 

l’encàrrec de fer tots els plans de protecció sota un únic paraigua que és el DUPROCIM 

el qual ja està encarregat al Consell Comarcal. Per tant, no tenien sentit les anteriors 

peticions que s’havien fet. 

 

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la 

proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

 

 

4.0.- Conveni marc de col·laboració entre el Servei Català de Trànsit i l'Ajuntament 

de Roses en matèria de seguretat viària 

 

La senyora alcaldessa presidenta de la corporació, llegeix la proposta d'acord que és del 

tenor literal següent:  

 

Identificació de l’expedient 

 



 
 

 

Aprovació del conveni marc de col·laboració entre el Servei Català de Trànsit i 

l'Ajuntament de Roses en matèria de seguretat viària i del conveni marc de col·laboració 

en matèria de controls d’estupefaents (annex 5). 

 

Antecedents  

 

1. El Servei Català de Trànsit ens va fer arribar el conveni marc de col·laboració entre 

l’Ajuntament de Roses i el Servei Català de Trànsit en matèria de seguretat viària, 

juntament amb el conveni marc de col·laboració per l’adhesió al sistema d’informació i 

atenció a les víctimes i afectats d’accidents de trànsit  a Catalunya del Servei Català 

de Trànsit (annex 2) i el conveni marc de col·laboració en matèria de controls 

d’estupefaents (annex 5) per si l’Ajuntament de Roses està interessat en crear 

aquests vincles de col·laboració. 

 

2. En data 26.10.16 es va emetre la Memòria justificativa al respecte. 

 

3. En data 26.10.16, el Cap de la Policia Local va emetre l’informe  820/16 al respecte. 

 

4. En data 28.11.16, el Servei Català de Trànsit ens va fer arribar de nou el conveni 

marc de col·laboració entre l’Ajuntament de Roses i el Servei Català de Trànsit en 

matèria de seguretat viària, juntament amb el conveni marc de col·laboració en 

matèria de controls d’estupefaents (annex 5) actualitzat, d’acord la nova llei de règim 

jurídic del sector públic.  

 

5. En data 20.12.16, el Cap de la Policia Local ha emès l’informe 926/16 al respecte. 

 

6. El dia 13 de febrer de 2017, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable. 

 

Fonaments de dret 

 

Primer. Llei 39/2015 d’1 d’octubre, del procediment administratiu comú de les 

administracions públiques. 

 

Segon. Llei 40/2015 d’1 d’octubre, de règim jurídic del sector públic. 



 
 

 

 

Tercer. Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local. 

 

A proposta de la regidora de l’Àrea de Seguretat Ciutadana, senyora Montse Mindan, 

s’adopta el següent  

 

ACORD: 

 

1. Aprovar el conveni marc de col·laboració entre l’Ajuntament de Roses i el Servei 

Català de Trànsit en matèria de seguretat viària, i el conveni marc de col·laboració en 

matèria de controls d’estupefaents (annex 5). 

 

2. Facultar l’alcaldessa, com a Presidenta d’aquesta Corporació i en representació 

d’aquest ajuntament, de conformitat amb l’establert en l’article 21.1. b) de la Llei 

7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, per a subscriure el 

citat conveni de col·laboració i quants documents siguin necessaris en la seva 

execució. 

 

3. Trametre còpia de l’acord que s’esdevingui i dos exemplars signats de cada un dels 

convenis al Servei Català de Trànsit. 

 

4. Comunicar aquest acord al Registre de convenis d’aquest ajuntament per al seu 

coneixement i efectes. 

 

Contra aquesta resolució, que posa fi a la via administrativa, s’haurà d'interposar 

recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Girona, 

en el termini de dos mesos a comptar des del dia hàbil següent al de la seva 

notificació. 

 

Alternativament i amb caràcter previ, es pot efectuar un requeriment davant l’òrgan 

que l'ha dictada, en el termini de dos mesos a comptar des del dia hàbil següent a la 

recepció d'aquesta notificació, en els termes que s'indiquen a l'article 44 de la Llei 

29/1998, de 13 de juliol, Reguladora de la Jurisdicció Contenciosa Administrativa. 

 



 
 

 

Exp.: 2016/005320 

 

 

EXPLICACIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Hi ha dues parts i, com es va explicar també a la Comissió 

Informativa, la primera feia referència al subministrament de tots els estris necessaris per 

fer la prova d’alcoholèmia. Però, a més a més, tenim un conveni perquè ens facin cessió, 

si s’han de menester, dels kits per a detectar si hi ha hagut consum de substàncies 

estupefaents.  

 

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la 

proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

 

 

5.0.- Aprovar l'addenda al conveni de col·laboració entre la Generalitat de 

Catalunya, Departament d'Ensenyament i l'Ajuntament de Roses per al Pla educatiu 

d'entorn del curs 2016-2017 

 

La senyora Anna Jorquera, responsable de l'Àrea d'Ensenyament i Joventut, presenta la 

proposta d'acord del tenor literal següent: 

 

Identificació de l’expedient 

 

Addenda al conveni de col·laboració entre la Generalitat de Catalunya, mitjançant el 

Departament d'Ensenyament, i l'Ajuntament de Roses per al Pla educatiu d'entorn del 

curs 2016-2017 

 

Antecedents  

 

1. La Generalitat de Catalunya, mitjançant el departament d’Ensenyament i 

l’Ajuntament de Roses, des de l’any 2006 i fins la finalització del curs escolar 

2012/2013 van subscriure Conveni de col·laboració per al desenvolupament del 

Pla Educatiu d’Entorn.  



 
 

 

 

2. En data 11 de maig de 2016 els serveis tècnics del pla per la Llengua, 

Interculturalitat i Cohesió Social (LIC) dels serveis educatius de l’Alt Empordà 

informaven verbalment a l’Ajuntament de Roses de la possibilitat de poder 

recuperar el conveni de Pla Educatiu d’Entorn de cares al curs escolar 2016/2017.  

 

3. En data 3 de juny de 2016 l’Ajuntament de Roses comunica a la Generalitat de 

Catalunya l’interès en poder acollir-se de nou a conveniar per al Pla Educatiu 

d’Entorn.  

 

4. Acord del Ple de data 28 de setembre de 2016 d’aprovació del conveni de 

col·laboració entre la Generalitat de Catalunya, mitjançant el Departament 

d'Ensenyament i l'Ajuntament de Roses per al Pla educatiu d'entorn des de l’inici 

del curs 2016-2017, i fins a l’acabament del curs 2019/2020.  

 

5. En data de registre general d’entrada 09/12/2016 la Generalitat de Catalunya 

tramet a l’Ajuntament de Roses l’exemplar signat de conveni de col·laboració 

entre el Departament d’Ensenyament i l’Ajuntament de Roses, de data 18 

d’octubre de 2016, en relació amb el Pla Educatiu d’Entorn. A la clàusula 

catorzena s’hi detalla que «(...) per donar suport al desenvolupament del projecte 

del Pla Educatiu d’Entorn, el Departament d’Ensenyament i l’Ajuntament de Roses 

podran aportar, si s’escau, els recursos econòmics disponibles que, en tot cas, es 

concretaran en una addenda, condicionada a l’existència de crèdit adequat i 

suficient».  

 

6. La Generalitat de Catalunya en data de Registre General d’Entrada 23/12/2016 

núm. 21478, tramet l’ Addenda al conveni de col·laboració entre la Generalitat de 

Catalunya, mitjançant el Departament d'Ensenyament, i l'Ajuntament de Roses per 

al Pla educatiu d'entorn del curs 2016-2017. A la clàusula segona s’estableix que 

el Departament d’Ensenyament de la Generalitat col·laborarà aportant la quantitat 

de 6400€ i l’Ajuntament de Roses farà una aportació mínima de 1.920,00 €, amb 

l’objectiu de donar suport a les actuacions que fomentin l’èxit escolar i la 

participació de les famílies. Aquesta addenda serà vigent des del moment de la 



 
 

 

seva signatura, amb efectes durant el curs 2016/2017, i fins el 31 de desembre de 

2017.  

 

7. Amb data 16 de gener de 2016, la tècnica del departament d’Ensenyament ha 

emès un informe favorable.  

 

8. S’ha emès un informe jurídic i d’Intervenció favorables. 

 

9. El dia 13 de febrer de 2017, la Comissió Informativa ha emès un dictamen 

favorable. 

 

Fonaments de dret 

 

Primer.- Llei 7/85, de 2 d’abril, Reguladora de Bases de Règim Local.  

 

Segon.-Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 

municipal i de règim local de Catalunya. 

 

Tercer.-Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament d’obres, activitats 

i serveis dels ens locals.  

 

Quart.- Llei 40/2015, d’1 d’octubre, del règim jurídic del sector públic.  

 

A proposta de la regidora de l’Àrea d’Ensenyament, senyora Anna Jorquera, s’adopta el 

següent  

 

ACORD: 

 

1. Aprovar l’addenda al conveni de col·laboració entre la Generalitat de Catalunya, 

mitjançant el Departament d'Ensenyament, i l'Ajuntament de Roses per al Pla 

educatiu d'entorn del curs 2016-2017. 

 

2. Notificar a la Generalitat de Catalunya, Departament d’Ensenyament, aquest 

acord.  



 
 

 

 

3. Comunicar als departaments d’Intervenció i Tresoreria aques t acord per al seu 

coneixement i als efectes oportuns.  

4. Contra la present resolució, la qual cosa posa fi a la via administrativa, procedeix 

interposar recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós 

Administratiu de Girona, en el termini de dos mesos a comptar des del dia següent 

de la seva notificació. 

 

Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició 

davant el mateix òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar des del 

dia següent de la seva notificació.< 

 

 

EXPLICACIÓ DE LA REGIDORA PONENT 

 

Sra. Anna Jorquera.- L’addenda és de 6.400 €, per part de la Generalitat, i 1.920 €, per 

part de l’Ajuntament. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-AM) 

 

Sr. Gerard Teixidó.- Nosaltres votarem a favor, evidentment, però com ja vàrem dir en el 

Ple anterior, en el qual es va parlar d’aquest tema, ens agradaria que la partida fos més 

gran que els 6.400 € de manera que es pogués fer un Pla educatiu d’entorn com els que 

hi havia hagut en anys anteriors. Però donat que és millor això que res, hi votarem a 

favor. 

 

 

EXPLICACIÓ DE LA REGIDORA PONENT 

 

Sra. Anna Jorquera.- Evidentment que també ens agradaria que la quantitat fos més 

però, de moment, ells ens atorguen aquesta. Per part nostra no oblidem que, aportem 

aquests 1.920 € però, hem continuat mantinguent els 30.000 € d’anys anteriors des que 



 
 

 

es va anul·lar aquest conveni de col·laboració. Estem fent activitats d’acord amb aquest 

tipus de conveni. De manera que, per aquest curs és aquest però cada any es renovarà. 

 

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la 

proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

 

 

6.0.- Declaració dels sectors, funcions i categories professionals prioritaris o que 

afecten el funcionament de serveis públics essencials a l'Ajuntament 

 

La senyora alcaldessa presidenta de la corporació, llegeix la proposta d'acord que és del 

tenor literal següent:  

 

Identificació de l’expedient 

 

Declaració dels sectors, funcions i categories professionals que es consideren prioritaris o 

que afecten el funcionament de serveis públics essencials a l’Ajuntament de Roses.  

 

Antecedents  

 

1. Aquesta corporació, en diferents sessions del Ple, ha declarat els sectors, funcions i 

categories professionals que es consideren prioritaris o que afecten el funcionament 

dels serveis públics essencials de l'Ajuntament. 

 

2. L'article 20, apartat 2, de la Llei 48/2015, de 29 d'octubre, de pressupostos generals 

de l'Estat de l’any 2016 (prorrogada per a l'any 2017) estableix, amb caràcter de 

legislació bàsica (i per tant aplicable a totes les administracions públiques) que 

«durant l'any 2016 no es procedirà a la contractació de personal temporal, ni al 

nomenament de personal estatutari temporal o de funcionaris interins excepte en 

casos excepcionals i per a cobrir necessitats urgents i inajornables que es restringiran 

als sectors, funcions i categories professionals que es considerin prioritaris o que 

afectin el funcionament dels serveis públics essencials». Tot això, amb l'objectiu de 

complir sempre amb el mandat constitucional d'estabilitat pressupostària, així com 

amb els objectius d'estabilitat pressupostària i deute públic. 



 
 

 

 

3. Aquests serveis podríem situar-los en els serveis obligatoris que preveu la Llei 

7/1985, de 2 d'abril, de bases de règim local, però no tenen per què ser els únics, atès 

que correspon a cada administració fixar-los en l'exercici de la seva potestat 

d'autoorganització. 

 

4. Existeixen en l'actualitat nombroses necessitats que han de cobrir-se, si més no amb 

caràcter interí o amb caràcter temporal, per atendre els serveis bàsics que cada 

departament ha d'atendre a l'Ajuntament de Roses, circumstància que es veu 

agreujada per la successiva congelació de les Ofertes Públiques d'Ocupació que 

impedeixen la incorporació, de manera estable i definitiva, de nou personal. 

 

5. Algunes d'aquestes necessitats deriven de la reducció d'efectius que està patint la 

corporació, a conseqüència de jubilacions, autoritzacions de comissions de serveis, 

baixes metges conjunturals, etc. 

 

6. L'actual situació del Departament d'Informàtica, que presta un servei totalment 

transversal a la resta de departaments de l'Ajuntament, sumant-li la posada en marxa 

de l'Administració electrònica derivada de la Llei 39/2015, de la qual se'n deriven 

determinades exigències d'obligatòria implantació i compliment, fa del tot necessari 

que es declari aquest departament com a sector prioritari en totes les seves 

categories professionals. 

 

7. Per altra banda, la disminució del nombre d'auxiliars administratius per baixes 

voluntàries, baixes d'IT i jubilacions i la impossibilitat de substitució o cobertura per les 

limitacions establertes en les diferents lleis de pressupostos dels últims anys, ha 

generat una acumulació i sobrecàrrega de tasques existents en la totalitat dels 

departaments municipals, que fan imprescindible declarar com a categoria prioritària 

els/les auxiliars administratius/ves i així assegurar el funcionament regular de 

l'Ajuntament de Roses i dels seus òrgans de govern. 

 

8. Consta a l’expedient l’informe favorable del cap de Recursos Humans. 

 

9. El dia 20 de febrer de 2017, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable. 



 
 

 

 

Fonaments de dret 

 

Primer.   Llei 48/2015, de 29 d'octubre, de pressupostos generals de l'Estat per a l'any 

2016 (prorrogada per a l'exercici 2017). 

 

Segon.  Llei 7/1985, de 2 d'abril, de bases de règim local, amb les modificacions 

introduïdes per la Llei 27/2013 de 27 de desembre, de racionalització i 

sostenibilitat de l'Administració Local. 

 

A proposta de la regidora de l’Àrea de Recursos Humans, senyora Montse Mindan, 

s’adopta el següent  

 

ACORD: 

 

1. Declarar com a sectors i categories professionals prioritàries les següents, ampliant 

per tant les ja existents per acords de Ple anteriors:  

 

a) Sector essencial, el Departament d'Informàtica. 

 

Respecte d'aquest sector tindran la consideració d'essencials les categories i 

funcions que es considerin necessàries per a garantir la seva prestació i aquelles 

que, pel seu nombre reduït d'efectius i per les seves especialitats funcionals, es 

consideren prioritaris per a garantir l'adequat funcionament dels serveis. 

 

b) Categoria professional prioritària, la d'auxiliar administratiu/va de tots els 

departaments de l'Ajuntament.  

 

2. Es realitzaran contractacions temporals o nomenaments d'interins, només quan quedi 

justificat a l'expedient corresponent el caràcter urgent i inajornable de la contractació o 

nomenament que s'hagi de fer i la impossibilitat de realitzar mesures alternatives, com 

ara canvis d'adscripció de llocs, redistribució d'efectius, atribució temporal de funcions 

o mobilitat funcional, per atendre les necessitats de personal. El departament que 



 
 

 

requereixi contractar i/o nomenar personal, haurà de realitzar un informe sol·licitant la 

categoria que es precisa contractar o nomenar, seguint aquests criteris. 

 

Les contractacions o nomenaments portades a terme com a conseqüència d'aquesta 

declaració de serveis prioritaris o essencials, en cap cas podran suposar un increment 

de pressupost del Capítol I de personal d'aquest Ajuntament. 

 

3. Comunicar-ho al Departament d’Informàtica, al Departament d’Intervenció i al 

Departament de Recursos Humans de la corporació per al seu coneixement i efectes. 

 

4. Contra la resolució, que posa fi a la via administrativa, es pot interposar recurs 

contenciós administratiu davant del Jutjat del Contenciós Administratiu de Girona o 

bé, alternativament, si el domicili és en una altra província, davant els jutjats 

contenciosos administratius amb competència territorial a la província de la localitat 

on es resideixi en el termini de dos mesos a comptar des de l’endemà al de la 

recepció de la notificació. 

 

Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant 

del mateix òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar des de l’endemà al 

de la recepció de la notificació. Exp.: 2012/004141. 

 

 

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la 

proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

 

 

7.0.- Moció presentada pel Grup Municipal d'ERC de Roses per a la creació d'un 

protocol contra les agressions sexistes a les Festes i a grans esdeveniments d’oci 

o festius a la vila. 

 

La senyora Verónica Medina i Flores, en representació del grup municipal d'Esquerra 

Republicana de Catalunya-AM, presenta la proposta que és del tenor literal següent:  

 

Identificació de l’expedient 



 
 

 

 

Moció presentada pel Grup Municipal d’ERC-AM per a la creació d’un Protocol contra les 

agressions sexistes a les Festes i a grans esdeveniments d’oci o festiu a la vila.  

Antecedents  

 

1. En data 9 de febrer de 2017 (RE: 2453), el Grup Municipal d’ERC-AM, ha presentat 

una moció que s’identifica a l’encapçalament. 

 

2. S’ha emès un informe jurídic. 

 

3. El dia 20 de febrer de 2017, la Comissió Informativa ha emès un dictamen 

desfavorable. 

 

Resolució 

 

D’acord amb l’article 12 i 13 del Reglament Orgànic Municipal proposo la inclusió de la 

proposta a l’aordre del dia de la convocatòria del ple, i que sigui objecte de debat i votació 

en la propera sessió del Ple que se celebri 

 

 

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT 

 

Sra. Verònica Medina.- El nostre portaveu ens ha comunicat avui que la Junta de 

Portaveus, d’aquest matí, ha mostrat reticències envers aquesta moció, no només els 

grups del govern - els quals ja comptàvem, des del principi, que votarien que en contra – 

sinó també els altres grups de l’oposició. 

 

Des del nostre, evidentment, creiem que mesures com la que planteja aquesta moció, 

que ja ha estat aprovada en nombrosos ajuntaments, són un pas endavant en la lluita, la 

conscienciació i la prevenció contra una de les injustícies de la nostra societat com són 

els comportaments sexistes que perviuen en el nostre dia a dia i que, sovint, estan 

invisibilitzats.  

 



 
 

 

Una injustícia que només surt a la llum i desperta el nostre interès quan es donen casos 

de màxima gravetat, però que inclou tot un seguit de comportaments i actituds 

discriminatòries de menor grau, massa vegades, socialment acceptades i que cal treballar 

per fer visibles i per ajudar a erradicar. 

Creiem fermament que és necessari un protocol en la línia en què ja han redactat i 

aprovat altres ajuntaments com Sabadell, Sant Quirze del Vallès, Esplugues de Llobregat, 

Rubí, Manlleu, Figueres, Tarragona, Lleida o Palma de Mallorca. Precisament per això, 

volem que la moció pugui tirar endavant.  

 

Per tant, atès que diversos portaveus municipals s’han ofert a tornar a treballar el text per 

mirar de trobar un encaix en el qual la majoria estiguem còmodes, preferim deixar-la 

sobre la taula, treballar-la més a fons amb aquests grups i estudiar quines modificacions 

o aportacions podem introduir perquè pugui tenir, més endavant, el suport suficient.  

 

 

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Queda clar, però personalment voldria aclarir dues coses 

importants. 

 

No s’està en contra que hi hagi actuacions en contra de les agressions sexuals, al 

contrari. Tampoc és cert que un faci i actuï quan passa alguna cosa, sinó que, 

precisament, es considerava que no era una actuació que fes falta ara mateix perquè 

aquest Ajuntament ja fa molt de temps que està treballant en el tema de les agressions  

sexuals. 

 

Segurament s’hauran d’anar incloent diferents coses i campanyes, però enteníem que 

incloure aquesta proposta que era posar taules al llarg del carnaval, o a tots els festivals, 

no era una proposta que fos, ara mateix, adient. Però que no vol dir que estiguem en 

contra de les agressions sexuals. I no vol dir que no s’hagi treballat, ja que s’ha fet de 

manera transversal des de diferents departaments d’aquest Ajuntament – Serveis 

Socials, Sanitat i Joventut.    

  

 



 
 

 

A petició del ponent es deixa la moció sobre la taula per ésser tractada en la propera 
sessió. 

 

 

8.0.- Moció presentada pel grup municipal d’ERC-AM i aquells altres grups que ho 

desitgin per a la instal·lació de minideixalleries en el nostre municipi 

 

La senyora Verónica Medina i Flores, en representació del grup municipal d'Esquerra 

Republicana de Catalunya-AM, presenta la proposta que és del tenor literal següent:  

 

Exposició de motius 

 

- Atès que hi ha petits residus sòlids d’ús domestic que resulten perillosos pel medi 

ambient a causa del seu potencial contaminant, com són les piles, les bateries, els 

cartutxos de tinta d’impressores, les bombetes, el cd, etc. Les minideixalleries permeten 

acostar els punts de recollida d'aquest tipus de residus als ciutadans. 

 

- Atès que per aquest motiu és preferible no llençar-los directament a les escombreries, 

sinó reciclar-los acostant punts de recollida d'aquests residus als ciutadans en forma de 

mini deixalleries. 

 

- Atès que actualment cal que el ciutadà es desplaci fins a la deixalleria municipal per a 

fer la recollida selectiva d'aquests residus i cal per tant facilitar als usuaris l'accés a poder 

reciclar aquest tipus de residus fomentant el civisme i protecció del medi ambient. 

 

- Atès que l’únic sistema de recollida de piles que existeix que reculli piles i bateries és un 

contenidor ubicat en algunes botigues que disposen d’un horari d’obertura que no sempre 

es pot conciliar amb els interessos dels usuaris. 

 

- Atès que l’empresa consultada, ofereix aquest tipus de servei: Instal·lació de les 

minideixalleries, neteja periòdica, manteniment tècnic (reparació, assegurança a tot risc), 

buidatge i transport dels residus a la deixalleria municipal. 

 

- Atès que el seu subministrament és en règimen de lloguer anual d’uns 816€ sense IVA 

per cada minideixalleria segons el Servei Integral, això vol dir que l’Ajuntament es 



 
 

 

beneficia d’un dels dos panells publicitaris, manteniment tècnic i assegurança a tot risc en 

cas d’actes vandàlics. 

 

- Atès que alguns dels residus recollits poden ser bonificats per gestors de residus 

autoritzats. A banda, l'Ajuntament obtindrà un ingrés per al lloguer d'un panell publicitari. 

Per aquestes dues raons l'Ajuntament pot aconseguir que el servei sigui sense cost. 

 

- Atès que es tracta de contenidors estèticament adaptats a l'entorn urbà amb 7 dipòsits 

de residus a escollir pel mateix ajuntament. 

 

- Atès que com a representants polítics tenim el deure de fomentar i facilitar el 

desenvolupament de bones polítiques medi ambientals per esdevenir una societat 

totalment sostenible i protectora del nostre entorn. 

 

PER AIXÒ MATEIX ES PROPOSA AL PLE DE ROSES EL SEGÜENT ACORD: 

 

1. Instar al govern a realitzar un estudi econòmic i ambiental per a la col·locació de 

minideixalleries en el nostre municipi, sigui a directament a través de l’Ajuntament o a 

través del serevei de recollida de residus que presti el servei després de l’extenció de 

RosesNet, que permetin recollir diferents tipus de residus de petita grandària que són 

perjudicials pel medi ambient si no es recullen selectivament i es tracten adequadament. 

 

2. Un cop realitzada aquesta gestió i en cas de la seva col·locació instarem al govern a 

engegar campanyes formatives adreçades per a tota la ciutadania. 

 

3. Traslladar el present acord a tots els col·lectius i associacions del nostre municipi, així 

com al conjunt de la població. 

 

 

EXPLICACIÓ DE LA REGIDORA PONENT 

 

Sra. Verònica Medina.- A través d’aquesta moció el nostre grup municipal insta al govern 

a fer un estudi per a la col·locació de minideixalleries al nostre municipi, ja que 

considerem molt important implicar els nostres ciutadans a la nova cultura de residus. Es 



 
 

 

tracta d’un servei per a la recollida de petits residus domèstics facilitant la tasca de 

reciclar els residus de petit format sense haver de desplaçar-se a la deixalleria i a la 

vegada complementant, d’aquesta manera, les funcions pròpies d’aquesta instal·lació.  

Hem de ser conscients que una gran part dels residus que generem es dipositen en els 

contenidors de rebuig i després van directament a l’abocador, sobretot matèria orgànica i 

envasos. Per tant, si fem una gestió dels residus adequada hi haurà un gran estalvi a 

nivell econòmic com també mediambiental. Les minideixalleries es poden finançar amb la 

publicitat que s’hi anuncia i serveixen també de suport per donar a conèixer les 

campanyes de sensibilització, activitats i fets que es duen a terme al llarg de l’any a la 

ciutat, amb l’ingrés del residu valoritzable que és el retorn del cànon que paga el sistema 

integral de gestió.  

 

Entenem que l’Administració ha de fomentar el compromís pel reciclatge i posar a l’abast 

de la ciutadania tots els mecanismes possibles per ajudar el medi ambient.  

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS SOCIALISTES DE 

CATALUNYA CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP) 

 

Sr. Antonio Rodríguez.- Estem bàsicament a favor de la millora selectiva de recollida de 

residus. L’única cosa és que entenem que hi ha aspectes tècnics que s’han de valorar 

perquè l’ocupació de via pública amb objectes i elements constants, recordem altres 

campanyes, en altres moments, com per exemple la recollida d’olis que comporten que 

s’ha de valorar molt bé quin és l’espai d’ocupació de via pública i buscar sempre 

alternatives que facin reduir objectes al carrer, com per exemple la recollida de piles en 

locals públics o privats. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR DE CATALUNYA 

 

Sr. Manel Escobar.- No sabem si s’ha d’instar al govern i si són ells els que han de decidir 

de quina manera, tot i el pla de residus que es va posar en marxa fa uns anys. Comentar 

també que s’ha de fer una valoració de la ubicació, en el supòsit que algun dia això fos 

així, perquè ja tenim tot un sistema muntat i això ho hauria de canviar tot.  



 
 

 

 

Però repetir que no tenim clar si seria el govern o l’empresa que en un futur tingui la 

concessió i competència en temes de tractament de residus – que seria el més lògic.  

Per això, en aquest punt, ens abstindrem. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS CIUTADANS 

  

Sr. José Manuel Álvarez.-  Nosaltres som més del pensament que dir petites deixalleries 

seria tenir una mena d’ecoparc, amb un horari establert, amb una persona que 

s’encarregui d’administrar-lo... Però també creiem que ens hem d’esperar a la nova 

empresa que tingui el manteniment d’aquestes deixalleries dins de la nostra població 

abans de decidir.  Per això, nosaltres, en aquests moments, ens abstindrem. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  

 

Sr. José A. Valdera.- Primer de tot, demanar excuses pel retard. Venia d’un viatge i hi ha 

hagut un retard en el vol de manera que no he pogut arribar abans. 

 

Tot i haver perdut la introducció d’aquest punt, votarem a favor, entre altres coses, perquè 

entenem que és positiu tot el tema de la recollida selectiva. Però també, com ja vàrem 

comentar a la Comissió Informativa, donat que el servei de recollida d’escombraries es 

troba ara en la fase de l’estudi de municipalitzar-lo, que sigui una empresa mixta o bé 

privada totalment – encara no s’ha decidit quin tipus de gestió es durà a terme – és bo 

plantejar-ho quan això arribi.  

 

Però en definitiva, com que aquesta moció el que fa és instar al govern a realitzar aquest 

estudi econòmic i ambiental, llavors estudiar on col·locar aquestes mini deixalleries 

creiem que és positiu, d’entrada, aprovar-ho i quan ja es crei aquesta taula per negociar 

quin tipus d’empresa serà la que s’encarregarà de fer la recollida selectiva de residus al 

nostre municipi, doncs que tingui, també, aquest estudi ja fet. 

 

Per tot això, el nostre vot serà afirmatiu. 



 
 

 

 

 

 

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Només per rectificar que la gestió privada totalment no ho pot ser 

mai. La gestió i recollida de residus és municipal el que passa és que la seva gestió es 

pot fer de manera directa o treure a través d’un concurs. Tampoc serà a través d’una 

empresa mixta – que avui dia no pot ser – sinó un contracte de serveis que pot ser màxim 

de quatre anys més dos; per tant, queda molt més limitat en el temps.  

 

Pel que fa a la moció, dir que s’ha recollit la nostra proposta que era incloure-ho dins 

d’aquesta empresa o sistema que hagi de venir i que ells facin un estudi global de la 

situació dels contenidors, d’on s’han de col·locar i d’on poden anar bé aquest tipus de 

minideixalleries. 

 

Per tot això, el nostre vot serà favorable. 

 

 

EXPLICACIÓ DE LA REGIDORA PONENT 

 

Sra. Verònica Medina.- Ja que s’ha tocat el tema, dir que creiem que necessitaríem 

també convocar la taula d’estudi, que havíem dit després de la moció que va presentar el 

nostre grup municipal, per tal de poder presentar idees i propostes en ferm.  

 

El tema d’esperar un any, si això és així, creiem que no. Nosaltres hem de potenciar 

polítiques mediambientals de qualitat i ser capaços de posar al servei de la ciutadania 

una eina tan bàsica com és promoure l’educació i la sensibilització ambiental. Per això 

creiem que esperar no és el millor. Si tenim la possibilitat de tenir aquesta minideixalleria 

a un cost pràcticament 0 si es gestiona bé, l’hem d’aprofitar ara. Dir també que no cal cap 

empresa.  

 

 

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 



 
 

 

 

Sra. Montse Mindan.- Per al·lusions, respondre a la ponent al tema que ha fet referència 

de la taula i que ja suposàvem que vindria després en el torn de precs i preguntes. Avui 

dia, personalment, no he pogut assistir a la Junta de Portaveus però, dir-los que demà 

enviarem, a tots, un correu per convocar-ho per la setmana vinent mateix perquè ja 

disposem de l’informe social i perquè s’han realitzat les dues reunions amb els dos 

sindicats que tenen representants a l’empresa Rosesnet – COBEGA i CCOO.  

Per tant, doncs, la setmana vinent faríem la primera que tractaria sobretot a l’afectació del 

personal i els treballadors.  

 

 

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat: 

 

Vots a favor: DOTZE (12) Montse Mindan, Carles Pàramo, Juan M. Fernández, Marc 

Danés, Anna Jorquera, Joan Plana, Èric Ibañez, Verònica Medina, Gerard Teixidó, 

Francesc Giner, Fèlix Llorens i José A. Valdera. 

 

Vots en contra: CAP (0)  

 

Abstencions: CINC  (5) Olga Simarro, Antonio Rodríguez, Manel Escobar, Àngel Tarrero i 

José M. Alvarez.  

 

En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia presidència declara aprovada la proposta 

tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

  

   

9.0.- Precs i preguntes 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-AM) 

 

Sr. Èric Ibáñez.- Formular dues preguntes que són: 

- Aquest any s’acaba el contracte de gestió de l’empresa que gestiona la Ciutadella. 

Saber quan s’acaba exactament aquest contracte i si s’estan redactant ja les bases pel 

nou concurs. 

 



 
 

 

- Quins criteris s’han de seguir perquè una empresa privada s’anunciï a l’Agenda 

Municipal d’Activitats? 

Sr. Joan Plana.- Hem sabut que hi ha hagut peticions per part de pares de la vila perquè 

a les ordenances fiscals es reguli com a supòsit de bonificació per a la llar d’infants els 

casos de nens que tenen algun tipus de discapacitat. El cert és que aquesta proposta no 

va estar sobre la taula en la darrera negociació d’ordenances, ja que no se’ns va informar 

d’aquesta petició tot i que, per ser justos, nosaltres tampoc no vàrem tenir la iniciativa de 

posar aquest tema sobre la taula.  

 

Amb tot, no és tard per esmenar-ho, i creiem que aquest tema seria interessant de tractar 

i intentar donar algun tipus de bonificació especial a aquestes famílies que han d’afrontar 

l’enorme repte de criar a un infant amb necessitats especials. Així doncs, volem treure 

avui el tema per instar al govern a tractar-ho i parlar-ne per mirar de trobar la via per fer-

ho possible. Si no pot ser ara, que sigui possible de cara a les futures ordenances fiscals, 

però en tot cas sí que volíem posar el tema a sobre de la taula per començar-ne a parlar 

al més aviat possible. 

 

- En segon lloc, demanar quan hi ha previst acabar les obres de les voreres del Mas 

Oliva. 

 

- Per últim, traslladar una queixa que ens han fet arribar molt ciutadans que és el 

problema de circulació a l'encreuament entre la ronda de circumval·lació i la ronda Miquel 

Oliva Prat. Els cotxes que van des de la ronda cap a la sortida de Roses, passen pel carril 

central, pensat només per fer un STOP per girar cap a la ronda Miquel Oliva Prat, però la 

majoria de vehicles fan servir aquest carril central com un carril més de circulació. Això 

genera problemes als cotxes que, des d'Oliva Prat, giren cap a l'esquerra, cap a Mas 

Mates. Ho traslladem al govern perquè ho estudiï amb el prec que miri si s'hi pot oferir 

alguna solució. 

 

 

Sra. Verònica Medina.- Formular dues preguntes que són: 

- Referent a la gespa que s’ha canviat al Club Base Roses, voldríem saber quina durada 

prevista té i si hi ha algun tipus de garantia. 

 



 
 

 

- Ens agradaria saber qui ha format part del jurat pels premis de carnaval, quins criteris 

s’han seguit per tal d’escollir-lo i quins criteris s’han seguit per escollir als premiats. 

Sr. Gerard Teixidó.- A principis d’aquest mes ja em vaig posar amb el regidor 

d’infraestructures i serveis públics per informar-lo que hi havia hagut famílies de la llar 

d’infants El cavallet de mar que es queixaven de la poca seguretat del parc infantil per la 

proximitat amb la carretera, que hi ha a tocar, concretament el de la plaça Frederic 

Rahola. Us ho heu pogut mirar per fer alguna actuació pròximament? 

 

- Aquests últims dies hem pogut llegir a la premsa que el nom de Roses sortia, 

desgraciadament, vinculat a la investigació pel presumpte finançament irregular de 

Convergència Democràtica de Catalunya, el partit que ara mateix governa Roses. 

Aquestes informacions afecten les obres de l’escola Montserrat Vayreda, un dels 

equipaments més esperats i necessaris dels últims 10 anys. Un assumpte tan delicat i 

que genera tanta preocupació social com aquest requereix la màxima transparència i 

obliga a les institucions a donar tota la informació possible als ciutadans. Per això volem 

preguntar al govern si tenen alguna informació més sobre aquest cas, si s’ha fet alguna 

gestió per tal d’obtenir aquesta informació i sobretot volem saber si tot això tindrà alguna 

afectació directa amb els terminis d’execució de l’obra. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS SOCIALISTES DE 

CATALUNYA CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP) 

 

Sra. Olga Simarro.- Hem rebut diverses queixes dels veïns de Roses pel tema del 

transport urbà de Roses, Santa Margarita, Mas Mates, Mas Oliva, Canyelles, etc. Sabem 

que no és obligatori un transport urbà – segons l’article 26 de la Llei reguladora de règim 

local – ja que no tenim una població superior a 50.000 habitants. Alhora, creiem que el 

servei de transport urbà durant tot l’any, del qual ja s’havia gaudit, és de gran acceptació i 

utilitat, ja que una gran part de persones que el reclamen són persones grans que se 

senten desplaçades per les distàncies des dels seus domicilis a la vila a l’hora de realitzar 

visites mèdiques, compres, activitats, etc. I l’altra part són persones sense mitjà de 

transport o afectades pels problemes d’aparcament de la vila. La pregunta és saber si, 

des de l’Ajuntament, tenim algun projecte en ment per tornar a donar el servei de 

transport urbà. 



 
 

 

 

L’altre prec és referent a la riera de la Quana, des de la rotonda de l’avinguda de Rhode, 

està realment bruta i abandonada. Es preveu una neteja d’aquesta zona, ja que 

l’acumulació d’escombraries, plantes i aigües brutes provoca males olors i la presència 

d’animals desagradables com, per exemple, rates. 

 

Aprofitant que parlem de neteja i que les queixes que ens han arribat són moltes, i de tots 

els colors, dir que a Roses tenim uns 740 carrers que conformen el municipi i són 

diversos d’aquests els que estan realment abandonats – pipis, caquetes, escombraries 

fora de contenidors, etc. Amb aquest perfil no podem presumir d’una vila neta en la seva 

totalitat. Recordem que Roses té una 1a línia, una 2a, una 3a, una 4a, etc. Que cada 

carrer de Roses, per petit que sigui, amb més o menys trànsit o moviment pot ser el millor 

carrer de Roses per la qual cosa demanem efectuar una campanya de conscienciació 

pública per part de tots, a l’hora de mantenir el municipi més net, més col·laboració per 

part dels veïns de la vila i una mica més d’interès en el seguiment del servei de neteja 

urbana. 

 

Sr. Antonio Rodríguez.- Felicitar i donar les gràcies a les colles de carnaval, participants i 

associacions per l’excel·lent carnaval que hem tingut aquest any, com molts anys i que 

hem d’anar millorant. La campanya en relació amb l’alcohol, estem d’acord que s’han de 

fer campanyes en altres aspectes però, potser, aquest era el tema estrella d’aquest any i, 

en general, ha funcionat força bé. Específicament no podem evitar agrair l’actuació de la 

Policia Municipal i al cap de Roses amb la contenció que es va fer – sobretot el divendres 

a mitjanit – amb la presència de l’alcaldessa.   

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR DE CATALUNYA 

 

Sr. Manel Escobar.- Només fer una felicitació. ‘Hoy es un día grande, sean por Andalucía 

libre, España y la humanidad. Hoy es 28 de febrero, es el día grande de los andaluces y 

como no me toca felicitar a todos los andaluces afincados en Catalunya y como no, muy 

especialmente, a los de Roses. Los que formamos parte de esa comunidad hermana, 

grande, Andalucía. Muchas felicidades para todos ellos.’ 

 



 
 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS CIUTADANS 

  

Sr. José Manuel Álvarez.- Dir al senyor Manel Escobar que, amb aquest sentiment, 

personalment felicitar també aquesta gran festa. ‘Esta gran fiesta andaluza que podemos 

disfrutar todos en la hermita de Santa Lucia de la Jonquera, haciendo una romeria de 

hermandad. Espero que todos vayan a disfrutar la romeria y la hermandad de la fiesta 

andaluza.’ 

 

Avui és un dia important també, és el dia de les malalties rares. Per desgràcia, cada cop 

hi ha més malalties rares al món, per desgràcia la gent no ho sap, no tenen la informació 

adequada. Ja que estic aquí i tinc la oportunitat, m’agradaria pronunciar-me que la 

Generalitat, l’Estat i que tothom es posin amb el lema ‘La investigació és esperança’. Hi 

ha moltes famílies que necessiten aportacions econòmiques per als medicaments que 

necessiten aquests nens i persones que pateixen enfermetats rares. 

 

Per últim, felicitar als Serveis Municipals, Mossos d’Esquadra, Policia Local i a tots els 

voluntaris que han fet que aquest Carnaval fos tan gratificant i del qual hem pogut gaudir-

ne tots. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  

 

Sr. José A. Valdera.- Sumar-me a aquestes felicitacions que, tot i que no he pogut gaudir 

del carnaval perquè aquests dies  he estat fora de vacances, m’han dit que ha estat prou 

bé. Per tant, felicitar a tots els agents que hi han participat. 

 

Dit això, insistir en el Pla d’usos i saber quan el podrem tenir a sobre de la taula perquè la 

temporada, ara que acaba el Carnaval, ja la tenim a sobre i la gent comença a estar 

preocupada.  

 

Fa uns dies, em varen comentar que, davant de la SUF hi havia uns bancs, on anava a 

fer tertúlia molta gent gran, que s’han retirat. Preguntar, quan podriem tornar-los a tenir si 

és que està previst tornar-los a col·locar.  



 
 

 

 

RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ 

 

Sr. Francesc Giner.- Les preguntes del senyor Èric Ibáñez, suposo que es refereixen a 

l’empresa Educ’art que tenim a la Ciutadella. El conveni és de 2 anys més 2, però ara 

mateix no sabria dir si és aquest any o el pròxim quan acaba, però ja l’informaré. Amb 

aquesta empresa fem diferents reunions, durant tot l’any, en les quals ens passen totes 

les activitats que fan i, si així ho volen els regidors, també se’ls pot passar aquest dossier 

de tot el que es fa.  

 

En relació amb els anuncis a l’agenda municipal dels aniversaris culturals a la Ciutadella 

dir que és d’Educ’art, per tant és col·laboració de l’Ajuntament. Referent a l’anunci de 

Brevatges ara mateix no ho sé però ho mirarem i ho contestarem.  

 

 

Sr. Fèlix Llorens.- Dedueixo que l’anunci de Brevatges està a l’agenda municipal perquè, 

diria, actualment és l’únic establiment del poble que està adherit al Club Ruta del Vi del 

Patronat de Turisme Costa Brava, amb el qual tenim un conveni de col·laboració i del 

qual en fem difusió perquè és de promoció turística. Bàsicament, entenc que l’única raó 

és aquesta i suposo, també, que si alguna empresa privada s’anuncia a l’agenda 

municipal és perquè hi ha un conveni de col·laboració amb l’Ajuntament d’alguna forma – 

directa o indirecta com és aquest cas i no directament com és el cas d’Educ’art i el que fa 

a la Ciutadella, que poden ser visites guiades o una activitat puntual que faci dins del 

recinte de la Ciutadella. 

 

 

Sr. Francesc Giner.- En relació amb els criteris de carnaval, val a dir que tots aquests 

canvis que hem anat fent, tot ha estat molt precipitat, el temps se’ns ha tirat a sobre molt 

ràpid però, tot i així, els hem pogut portar a efecte.  Pel que fa al tema del jurat, juntament 

amb el tècnic de l’Àrea de Festes, vàrem decidir, més o menys, el prefil que havia de tenir 

aquest jurat. Enteníem que havien de ser persones molt relacionades amb el carnaval de 

Roses: una jove; una gran o veterana; el regidor de Festes però, en aquest cas – com 

que jo no podia veure totes les passades, perquè sempre estic al Port – ho vàrem delegar 

al regidor Juan M. Fernández que sí que les veu totes, des de l’inici a la fi; i vàrem posar 



 
 

 

també un representant de l’associació AROFES –gent molt implicada amb tota mena de 

festes – i la persona que vàrem escollir té una botiga de disfresses, de manera que sap si 

estan fetes a mà, si són comprades per internet. Definitiva, doncs, gent que nosaltres 

creiem que ho podien fer. 

 

Pel que fa als criteris seguits per escollir la millor carrossa, disfressa i coreografia, dir que 

vàrem passar tres punts per cada concepte. Per exemple, per la millora carrossa es 

mirava la més ben treballada, més ben il·luminada... Cada premi té tres o quatre 

conceptes els quals ja passarem als regidors i per tal de poder-los debatre. Aquests 

conceptes es passaran i explicaran, també, a la reunió que farem amb les colles per 

valorar el carnaval. 

 

 

Sr. Marc Danés.- Quant a les peticions per bonificacions en cas de discapacitats aclarir 

que no són peticions sinó que és una petició d’una persona que se’ns va adreçar l’any 

passat. En aquest cas, dir al senyor Joan Plana que sí que li falla la memòria perquè sí 

que ho vàrem debatre quan vam estar parlant de les ordenances fiscals. Vàrem dir que, a 

l’ordenança on hi ha la llar d’infants, on es preveu que tant el Departament 

d’Ensenyament com el de Serveis Socials facin un tipus de bonificacions, enteníem que, 

en aquesta que diu ‘en situacions de risc o urgent necessitat dels menors’ – de manera 

que la minusvalidesa podria ser una urgent necessitat del menor de ser escolaritzat 

encara que no sigui una etapa obligatòria – podien accedir a aquesta bonificació. Així 

mateix li vaig fer saber a aquesta mare, la qual em va venir a veure i, de moment, no ha 

accedit a demanar aquesta ajuda.  

 

Però repetir que, personalment, he parlat amb aquesta família i sí que ho vàrem tractar 

en les ordenances fiscals i vàrem creure oportú que aquí ja venia inclòs i no calia fer un 

nou afegitó, amb l’alicient que aquí no hi havia el límit del 35% sinó que, fins i tot es podia 

parlar del 50% o del 100% de la bonificació. 

 

Aprofitar per comentar el tema que ha esmentat el senyor José M. Álvarez de les 

malalties minoritàries. Aquest matí mateix, m’he posat en contacte amb la presidenta 

d’una de les entitats d’aquestes malalties rares per dues coses: primer, felicitar-los per la 

feina que estan fent, any rere any; per la feina que estan fent, des de fa molts anys al 



 
 

 

nostre municipi; i segon per dir-los que, com sempre, estem disposats a ajudar-los si 

tenen alguna suggerència perquè els acompanyem a veure alguna personsa de la 

Generalitat o així. Afegir, també, que s’està preparant un congrés molt important al nostre 

municipi per aquest any. 

 

Per tant, fem el seguiment i felicitar, entre cometes,  perquè estaria molt bé no haver de 

celebrar aquestes diades i que passessin ja a ser malalties normals i que no haguéssim 

de tenir aquestes problemàtiques. 

 

 

ACLARIMENT DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-AM) 

 

Sr. Joan Plana.- Només per aclarir-ho. Una família que tingui un nen en edat de llar 

d’infants, amb discapacitat, pot tenir dret a bonificacions, avui en dia, a Roses.  

 

 

RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ 

 

Sr. Juan M. Fernández.- El projecte de la vorera del Mas Oliva és diferent del que s’ha fet 

fins ara – treure els pins, posar la vorada... Aquest projecte és posar cables i fer la vorera 

i estem a punt de començar i, si no ha començat aquesta setmana, possiblement, sigui la 

vinent. 

 

A l’encreuament de Miquel Oliva Prat és veritat que, quan arribes a l’Stop i mires a la 

dreta, hi ha vegades que venen dos vehicles i es passen l’stop. D’entrada, el que farem, 

que ja ho havíem pensat, serà reforçar la pintura i que, almenys vegin que hi ha un stop 

ben gran i que no és un carril de via. Cal dir, però, que això ho fan la gent que no és de 

Roses, no m’he trobat ningú de Roses que ho faci. Però sí que és cert que dóna una mica 

la confusió perquè vens amb dos carrils i, si no hi ha la fletxa que t’indica, hi ha molta 

gent que es pensa que hi ha doble carril fins a Mas Mates. De fet ja hi ha hagut un parell 

d’accidents, petits, però accidents i mirarem de posar-hi solució. 

 

 



 
 

 

Sr. Carles Pàramo.- S’han iniciat les obres del rec Fondo i això ens obliga, perquè puguin 

passar els vianants, a eliminar un d’aquests carrils, transitòriament al llarg d’un o dos 

mesos. No sé si ja està senyalització, però si demà ja veieu coses allà, no és de resultes 

d’aquesta queixa sinó que és per les obres que s’estan fent allà. Com  a anècdota, dir que 

si es pot obrir aquest pas per als vianants és gràcies, precisament, a què hi ha tres 

carrils.  

 

 

Sr. Juan M. Fernández.- La gespa del camp del Base Roses, en principi, la durada de 

l’obra és de tres setmanes. Teòricament, aquest cap de setmana que ve, ha d’acabar 

acabat si el temps ho permet i no els fa perdre cap dia. La garantia depèn de com es 

tracti. Hi ha gespes que poden durar deu o quinze anys. Si se’ls fa un bon manteniment 

que, és el que hem de fer després, aquesta gespa pot durar quinze anys perfectament. 

La que hem tret ara, ha durat deu anys perquè no tenien la qualitat que tenen les noves. 

Tot va variant i abans es feien gespes que duraven deu anys i ja semblava que era un a 

bestiesa, ara deu anys és el mínim del que duren. La garantia que tenen és un mínim de 

tres anys.    

 

Al ple anterior els regidors d’ERC-AM van comentar que hi havia pares que s’havien 

queixat que el parc infantil de la llar d’infants El cavallet de mar estava molt a prop de la 

carretera, sí que és veritat. Tothom ho sap que estan allà perquè els varen canviar de 

lloc. Vam anar al dia següent de la queixa en el Ple i dir-los – per tal d’estalviar-los 

mocions – posarem un tipus de barana que sigui adient, aquí i també al parc que hi ha a 

la Telefònica, que sigui per tot el poble la mateixa i que no siguin coloraines per tot arreu i 

posarem aquestes baranes a tots els llocs on hi hagi un carrer de molt de trànsit al costat. 

Repetir, doncs, que és veritat perquè al dia següent ho vaig mirar i ho tenim previst. Ara 

només falta escollir el model. 

 

El transport urbà està trigant una mica perquè no volem posar-lo només d’estiu sinó que 

volem que hi sigui per tot l’any. Hi ha gent que ja en té prou si hi és a l’estiu però la 

voluntat és que estigui tot l’any. És costós, té pèrdues... i quan un fa un negoci que té 

beneficis és molt fàcil i en cinc minuts està fet, però quan té pèrdues, s’ha de donar 

moltes voltes, s’han de mirar moltes coses.... el plec ja està fet. És qüestió de concurs i 



 
 

 

tirar-ho endavant. Últimament hem fet dues reunions en menys de quinze dies. Hi estem 

treballant però no hi ha moltes empreses que vulguin venir a perdre calers. 

 

Sra. Montse Mindan.- Aquesta setmana presentaven el plec de condicions tècniques, 

falten les administratives i treure-ho a concurs.  

 

 

Sr. Juan M. Fernández.- Referent a la riera de la Quana explicar que, el dijous de 

carnaval, vaig trucar a qui pertany – Rosesnet – i van dir que, donat que baixaven encara 

dos pams d’aigua, millor esperar-nos uns dies que baixi una mica més ja que s’ha de 

netejar des de l’avinguda de Rhode fins a la Gran Via. L’altre dia fins i tot hi havia cadires, 

i això no ho porta de la muntanya perquè a la muntanya no hi ha cadires, ni microones, ni 

res de tot això. Hi ha gent que llança els microones al costat dels contenidors que hi ha al 

racó on hi ha el carrer arquitecte Gaudí i si a algú li fan nosa a la vorera doncs els llancen 

a la riera. Per tant, ara, quan estigui més baixa es netejarà de dalt a baix cosa que 

sempre es fa però com que aquests dies ha plogut molts dies seguits, trigarem una mica 

més. 

 

Pel que fa al prec de la neteja en general dir que jo tinc gos i sempre porto un paquetet 

de bossetes a la butxaca però veig molta gent de lluny, que, quan el seu gos fa alguna 

cosa, miren a costat i costat i, si ningú els veu, se’n van. Hauríem de tenir quaranta 

policies al darrere de la gent amb gos i posar denúncies. Crec que l’única manera que la 

gent respongui és tocant-los la butxaca. Perquè, a part, pots donar esbroncar a una 

persona que el seu gos s’ha fet caca allà al mig i encara pots tenir un problema per la 

manera com es posen. I és que som  així. De vegades defensem als gossos més que a la 

mainada. El problema el tenim, sobretot, als carrers del centre que semblen una pista 

americana, has d’anar molt amb compte perquè te la jugues.  

 

Ja anem posant alguna denúncia perquè ara ja tenim una mica més seriós el tema però 

és qüestió que la gent es mentalitzi si el poble si està brut perquè nosaltres podem 

netejar-lo cada dia, però no donem a l’abast perquè cada dia, quan no n’està ple en un 

barri està ple en un altre. O canvien els mobles i en compte de trucar a Rosesnet que els 

ve a buscar gratis els deixen a la cantonada de casa pensant que ja passarà el camió. Sí 

que passa el camió però si es crida, ve i els treu i els mobles i no han d’estar un dia 



 
 

 

sencer al mig del carrer. Trucant a Rosesnet, dient-los el carrer, el número i l’hora i 

venen. Donen un servei que millor impossible perquè venen on els dius, a l’hora que els 

dius.  

Els bancs de davant de la SUF es varen treure perquè feien molta nosa per maniobrar. 

Quan feien els forjats, les formigoneres, les bombes... són molt grans i no arribaven. Els 

bancs es varen retirar per tal de no fer-los malbé. Estan tots guardats i es tornaran a 

col·locar quan estigui acabada la SUF. 

 

Per últim donar les gràcies al senyor Manel Escobar per la felicitació del dia d’Andalusia. 

Sumar-me a aquestes paraules i felicitar a tots els andalusos que hi hagi avui aquí i als 

que ens estiguin veient. Moltes felicitats per tots i, per descomptat, visca Andalusia – i si 

ha de ser lliure que ho sigui, no hi ha cap problema. 

 

 

Sra. Montse Mindan.- Aprofitant que s’ha parlat de la SUF dir que, tothom haurà vist que 

han estat un parell de mesos, o tres, sense gaire activitat. Amb aquesta empresa es va 

arribar a un moment i un plantejament que si continuaven o no, s’ha parlat amb ells i 

continuen l’obra i ens ha demanat una pròrroga de temps per acabar-la. El termini, a dia 

d’avui, després d’atorgar-los aquesta pròrroga és el 31 de juliol i que esperem que ara sí, 

l’obra estigui acabada per aquesta data. Per tant, durant aquestes setmanes la gent ja 

veurà que es renova tota l’activitat al voltant de la SUF. 

 

En relació amb el nom de Roses i el Montserrat Vayreda, dir al senyor Gerard Teixidó que 

si ho ha llegit tot i si recorda tot el que hem arribat a parlar del Montserrat Vayreda se 

n’adonarà i que això parla de quan es licitava l’obra. Recordar que, personalment, vaig 

haver de trucar a la Guàrdia Civil de Tarragona demanant que, si us plau, ja que s’havien 

endut tota la documentació, i no s’havia arribat a la licitació, si es podia retirar per licitar-

lo, de la manera que fos. Per tant, les investigacions són anteriors al que va ser, en el seu 

moment, la licitació i l’adjudicació de l’obra. No ens ha arribat absolutament res, l’obra 

continua la seva activitat. Entenc que el regidor ho vulgui treure perquè posa 

Convergència, però la lectura diu, claríssimament, que va ser en el moment de la seva 

licitació. Barrejar les coses no està bé i repetir que, en principi, no ens ha arribat res i és 

evident que l’empresa continua treballant i tenim l’esperança que ho acabi en termini cosa 

que ja li puc dir que no posaré la mà al foc perquè les obres sabem quan comencen però 



 
 

 

no quan acaben. De moment, però hi treballen cada dia. Fins i tot el divendres i dilluns de 

carnaval perquè hi passo cada dia per veure com està l’obra.  

 

Sr. Carles Pàramo.- El Pla d’usos, com sabeu, aquest any ens hem hagut d’adaptar a les 

modificacions del Reglament actual de la Llei de costes i vam haver d’esperar molt en els 

criteris de la Generalitat de Catalunya. Amb tot això aclarit, els serveis tècnics fan el que 

poden, hi estan treballant i imagino que amb pocs dies disposarem del text d’aquest 

concurs que, lògicament, ha passat també per Serveis Jurídics. Per tant, esperem que en 

poques setmanes pugui sortir a concurs públic. 

 

 

Sra. Montse Mindan.- Només per acabar i com a alcaldessa, em permetreu també felicitar 

el dia d’Andalusia i a tots els andalusos que viuen a Roses i els que no viuen a Roses 

que ara resulta que també tinc família. Bon dia d’Andalusia a tots els d’aquesta comunitat. 

 

No havent-hi més assumptes a tractar, l'alcaldessa aixeca la sessió a les 21.03 hores, de 

la qual cosa en dono fe. 
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